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Mandag den 23. januar 2023 kl. 19:00 - 21:00 

 

   
 

 
 

 

DAGSORDEN: 
 
 
 
 

1. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 

2. Siden sidst 

3. Økonomi 

4. Forældresamarbejde 

5. Princip for lejrskoler 

6. Fokuspunkter årshjul 

7. Meddelelser 

8. Evt. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
DAGSORDENSPUNKT 1: Godkendelse og 
underskrift af referat fra sidste møde 
 

 
FREMSAT AF: Fast punkt 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Referatet indstilles til godkendelse. 
 
Forventet tidsramme 5 min. (19:00 – 19:05) 
 

 
BESLUTNING:  
 
Referatet blev underskrevet. 
 

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 2: Siden sidst 
 

 
FREMSAT AF: Niels Ole  

 
SAGSFREMSTILLING:  
 

• Kvalitetsdialog 

• Pædagogisk aften KRAP 

• Lenes sygemelding 

• Ansættelse af pædagog 
 
 
Forventet tidsramme 15 min. (19.05 – 19.20) 
 

 
BESLUTNING: 
 

- Der er blevet arbejdet med udviklingsdialog på skolen. I november var der en pædagogisk 
aften med emnet, hvor personalet var inddelt i grupper, hvor de var blandet på tværs af 
personalegrupper og afdelinger. Der er opfølgning i KCS for lokal MED for hele kommunen d. 
26.1.2023. 
 

- Der har været afholdt en pædagogisk aften om KRAP, og der har været givet 4 
supervisionstimer til alle PLF-teams. Bl.a. i SFO arbejdes der med flere af modellerne på 
personalemøderne. 

 
- Lene er fortsat sygemeldt, og man ved endnu ikke, hvornår hun er klar til at starte op igen. 

 
- Der er blevet ansat en skolepædagog i fritids- og juniorklubben, som også skal have 5 timer i 

undervisningen. Han hedder Aldin og bor i Viborg. Han starter d. 1.2.2023. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
DAGSORDENSPUNKT 3: Økonomi 

 
FREMSAT AF: Niels Ole 
 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Tilsyn af økonomi  
 
Forventet tidsramme 5 min. (19.20 – 19.25) 
 

 
BESLUTNING: 

 
Regnskabet for 2022 viser et underskud på 292.163 kr., hvilket er forventet, da skolen var blevet bedt 
om at bruge af vores ØD. Der har været øgede udgifter til el og varme, men samtidig en højere 
indtægt på solceller end forventet, og desuden en efterregulering af SFO og klubber grundet højere 
børnetal. 
Budgettet for 2023 er ikke på plads endnu, da vi afventer alle tal er indlæst. 
 

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 4: Forældresamarbejde 
 

 
FREMSAT AF: Ole Faarkrog-Søgaard 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 

1. Hvad er vores målsætning, hvilken type af forældresamarbejde 
2. Hvad har vi haft succes med? (Grillaften, seneste forældremøde, sommerafslutning, Ådal city 

aften, bedsteforældredag, mm. 
3. Hvem kommer, kommer ikke?  
4. Hvad gør vi fremover, nye måder? 

 
Forventet tidsramme 40 min. (19.25 – 20.05) 
 

 
BESLUTNING: 
 
Skolebestyrelsen har tidligere fremstillet en pjece om forældrerådet. Den kommer på som punkt til 
næste skolebestyrelsesmøde. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
DAGSORDENSPUNKT 5: Princip for lejrskoler 

 
FREMSAT AF: Ole Faarkrog-Søgaard 
 

 
SAGSFREMSTILLING:  
Revidering af princip for lejrskoler. 
 
Princip er vedhæftet 
 
Forventet tidsramme 15 min (20.05 – 20.20) 
 

 
BESLUTNING: 
 
Punktet blev udsat. 
 

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 5.A.: Skoleårets 
planlægning  

 
FREMSAT AF: Niels Ole D. Nielsen 
 

 
SAGSFREMSTILLING:   
 
Skolebestyrelsen skal godkende timefordelingsplanen for skoleåret 2023/24. 
 
 

 
BESLUTNING: 
 
Hvis det lovmæssigt i orden godkender skolebestyrelsen det forslag til timefordelingsplan som blev 
fremlagt. I forhold til nuværende timefordeling betyder det, at 5. årgang får 1 ekstra lektion i 
billedkunst, og 1 lektion mindre i madkundskab. For 6. årgang betyder det en ekstra lektion i 
madkundskab og 1 lektion mindre i billedkunst. 
 

 

 
DAGSORDENSPUNKT 6: Fokuspunkter årshjul  

 
FREMSAT AF: Ole Faarkrog-Søgaard 
 

 
SAGSFREMSTILLING:   
Prioritering af temaønsker (fra brainstorm) til kommende møder 
 
Ønsker ift. besøg af elevrådet på kommende møde? 
   
Forventet tidsramme 25 min. (20.20 – 20.45) 
 

 
BESLUTNING: 
 
Skolebestyrelsesmødet i februar: Temaet er elevrådet.  
 
Skolebestyrelsesmødet i marts: Ny start for grundskolen efter opsplitning af Ådal og Krabbeshus. 
Trafik sættes også på som et punkt. 
 
Trivsel og antimobbestrategi forventes at komme på maj-mødet. 

 



 

 
DAGSORDENSPUNKT 7: Meddelelser 
 

 
FREMSAT AF: Fast punkt 

 
SAGSFREMSTILLING: 

Medarbejderrepræsentanter:  
                                       Skolebestyrelsens formand: 

                                Skolens ledelse:    
                      
                                Udvalg:  
 

Forventet tidsramme 10 min. (20:45 – 20:55) 
 

 
BESLUTNING:  
 
Juleklippedagen sidste fredag i november var en rigtig hyggelig dag med bedsteforældre, hvoraf nogle 
dog dukkede lidt for tidligt op. Æbleskivefordeling til klasserne, der blev foretaget af 6. årgang, 
fungerede godt. 
Juleafslutning i Egeris Kirke var en god oplevelse. Klasserne gik derover og startede kl. 8.30. Også 
resten af dagen forløb godt. 
 
Der har været meget spredt sygdom i nogle af klasserne. Der er bl.a. streptokokker i omløb. Det har 
været forventelig efter et par år med Corona. 
 
Der afholdes fastelavn på både mellemtrinnet og indskolingen. 
 
Skive Kommunes Skole- og Dagtilbudschef er fratrådt, og direktøren er konstitueret. Det forventes, at 
der er ansat en ny chef til maj. 
 
Sommerferien er lidt længere i år for undervisningsafdelingen, så 1. skoledag bliver først i uge 33. 
 
Ole kender en person, som gerne vil komme ud og fortælle skolebestyrelsen om højtbegavede børns 
behov. Vedkommende skal have et honorar for opgaven. Det kunne være noget, som man laver 
sammen med Brårup. Ole tager det op med Lene. 
 

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 8: Evt. 
 

 
FREMSAT AF: Fast punkt 

 
Næste skolebestyrelsesmøde bliver d. 20. februar kl. 19.00. 

 
 
Ole Faarkrog-Søgaard             Zenia Jacobsen  Lisbeth Sørensen 
 
 
 
Maja Carroll             Jesper Ørbæk Kortsen Abir Azzam 
 
 
 
Lone Korre Dissing           Birgitte Jensen    


